
Recht door zee

De N-VA bestaat langer dan 20 
jaar. Ook in Asse. De ideologie 
van onze partij is nooit veranderd. 
Ook toen we nog de kleinste 
partij waren, verdedigden we 
principieel onze standpunten. 
Dat is wat politieke partijen 
moeten doen. Anders loopt de 
kiezer verloren.

Elke inwoner van Asse is een 
Assenaar. En elke Assenaar is 
een Vlaming. We willen mensen 
belonen die – naar eigen vermo-
gen – inspanningen leveren. We 
willen een bruisende gemeente 
zijn, waarin verenigingen, scholen 
en middenstand ervoor zorgen 
dat we elkaar leren kennen en 
waarderen. Wie initiatief neemt, 
moeten we extra ondersteunen. 
We ijveren voor een Vlaamse en 
een groene rand rond Brussel. 

We werken als lokale afdeling 
samen met onze nationale 
moederpartij. Veel problemen 
in de Vlaamse Rand verdienen 
de aandacht van het provinciale 
en het Vlaamse niveau. Het is 
belangrijk dat de lokale partijen 
hun link met de nationale 
politiek aanhalen. N-VA Asse wil 
uw stem op alle niveaus laten 
klinken.

Joris Van den Cruijce,
voorzitter N-VA Asse

Geslaagd etentje
De laatste coronagolf woedde nog volop in ons land toen 
we de moedige beslissing namen om aan het begin van 
de lente opnieuw ons jaarlijkse etentje te organiseren. 
Dat bleek de juiste keuze te zijn: het was een blij 
weerzien met de vele medewerkers, leden en 
sympathisanten van de N-VA.

Paule De Rijck en Willy De 
Leeuw zijn de winnaars 

van onze tombola. Daar-
voor moesten ze op het 

eetfestijn het gewicht van 
een biermand inschatten. 

Met 8,3 kilogram zaten 
ze slechts 5 gram boven 
het exacte gewicht. Veel 

plezier ermee!

Geniet van de zomer!

11 JULI: feest van alle 
Vlamingen
Het maakt niet uit wie je bent of waar je 
geboren bent: we nodigen iedereen uit om mee 
onze Vlaamse feestdag te vieren. We moeten 
trots zijn op ons verleden, op onze cultuur 
en op onze taal.  Dat is onze identiteit. We 
nodigen iedereen uit om het Vlaanderen van 
vandaag mee vorm te geven.  

En onze kerktoren, die gaan we ook eens moeten 
vormgeven. Hans Verdoodt maakte enkele 
ontwerpen, telkens aangepast aan de omstan-
digheden. Geniet van zijn 11 juli-ontwerp!

Bedankt aan alle 
aanwezigen en 

aan de hele ploeg 
van medewerkers 
en bestuursleden.

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Opvang Oekraïense vluchtelingen is een hele uitdaging
De invasie van het Russische leger in Oekraïne schudde Europa door elkaar. Miljoenen burgers 
sloegen op de vlucht. Velen kwamen naar Vlaanderen en zochten een veilig onderkomen. 

Dat vonden ze vaak via hun eigen netwerk bij particulieren. Omdat het voor vluchtelingen niet evident 
is om op de huurmarkt een woning te vinden, ging de gemeente op zoek naar een collectief verblijf. 
Dat vonden we in MPC Sint-Franciscus in het Heierveld in Walfergem. Midden mei vonden de eerste 
vluchtelingen daar hun ‘thuis’. 

“Het doet mij plezier dat vooral de vele kinderen het daar echt naar hun zin hebben. Het zoeken naar scholen en kinderopvang 
blijft een hele klus. Onze gemeente staat op dit moment onder druk op het vlak van huisvesting, onderwijs en kinderopvang. 
Het sociaal huis botst op zijn grenzen qua capaciteit. Een toenemend aantal inwoners heeft het moeilijk”, zegt Katleen 
Meersseman, schepen van Sociale Zaken. 

Evenwicht tussen solidariteit en realiteit
Er zijn momenteel veel uitdagingen voor het sociale beleid in Asse. De crisis in Oekraïne is er daar maar een van. We zoeken 
het moeilijke evenwicht tussen solidariteit en realiteit. “Voor de begeleiding van de Oekraïense vluchtelingen kunnen we gelukkig 
rekenen op een pak Assenaren die mee verantwoordelijkheid opnemen als vrijwilliger, buddy of tolk. Een dikke dankjewel 
daarvoor!”

Word lid van de N-VA
Bent u Vlaming in hart en nieren en schaart u zich achter 
onze standpunten? Dan bent u de persoon die we zoeken. 
Wilt u zich actief of minder actief engageren, laat het ons 
weten. Stuur een mailtje naar asse@n-va.be.

Hondenweide in het Kerremanspark
Er is vraag naar een hondenweide in Asse. Naar een plaats waar de viervoeters zich eens echt kunnen uitleven. Het gemeente-
bestuur, gemeenteraadsvoorzitter Tim Lengeler en schepen Peter Verbiest zijn het idee genegen en zochten een geschikte locatie. 

We starten met een proefproject in het Kerremanspark. Die locatie werd 
gekozen omwille van de gemakkelijke bereikbaarheid. Daar is ook voldoende 
sociale controle. We werken samen met Pro Natura voor de inrichting ervan. 
De weide in het Kerremanspark heeft een oppervlakte van ongeveer een halve 
hectare. Na een jaar gaan we het project evalueren. Bij een positieve evaluatie 
richten we bijkomende locaties in. 

Idealiter komt er een hondenweide in elke deelgemeente. Zo moeten mensen 
hun honden niet meer vrij laten lopen op plaatsen waar dat niet gewenst of 
gevaarlijk is.

Asse toont zijn hart voor Oekraïne. Bedankt aan alle vrijwilligers!”
Katleen Meersseman, schepen van Sociale Zaken
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Jongeren moeten onbezorgd kunnen fuiven
 
Onlangs kwam het bij verschillende fuiven op verschillende locaties tot schermutselingen tussen jongeren. Met lichamelijke 
letsels en vernielingen tot gevolg. Schepen van Jeugd Johan De Rop werkte samen met de jeugdraad en jeugddienst een plan uit 
om er iets aan te doen. 

We willen ervoor zorgen dat onze jongeren opnieuw onbezorgd en 
in alle veiligheid kunnen fuiven. We gaan voor gelukkige jongeren 
en geruste ouders.”
Johan De Rop, schepen van Jeugd
Jellis Bollens, voorzitter Jong N-VA Asse

Drugsprobleem aanpakken
Niet alleen geweld en vernieling zijn 
een probleem. We vinden steeds vaker 
drugs op onze fuiven. “Onlangs werd 
er bij de toegang tot een fuif specifiek 
op drugs gecontroleerd. De buit was 
helaas aardig en een aantal jongeren 
werd de toegang tot de fuif ontzegd. 
We zouden graag een beroep doen 
op snuffel- of angsthonden, maar dat 
blijkt voor de politie niet evident. Toch 
willen we het probleem van de drugs 
en het geweld niet loslaten. We blijven 
overleggen met mensen van de jeugd-
dienst, de jeugdraad, de burgemeester 
en vertegenwoordigers van de politie. 
De politie bevestigde ondertussen in 
de toekomst mee te werken via gerichte 
acties. Zo willen we onze jongeren 
een zorgeloze jeugd laten beleven, met 
leuke en vooral veilige fuiven”, zegt 
Johan De Rop.
 
Project ‘veilige fuifzone’ 
Ondertussen vond de Assese jeugd-
dienst een nuttig project dat onder 
andere in Kortrijk, maar ook in kleinere 
gemeenten gebruikt wordt. Het gaat 
om de ‘veilige fuifzone’: wanneer 
jongeren het te bont maken, kunnen ze 

N-VA-jongerenvoorzitter en lid van de jeugdraad Jellis Bol-
lens erkent het probleem. “Het is niet aanvaardbaar dat een 
beperkt aantal jongeren met slechte bedoelingen het plezier 
van vele jongeren vergalt. Het is evenmin aanvaardbaar dat 
er illegale middelen worden gerookt en dat er drugs worden 
verhandeld. De organisatoren staan daar machteloos tegen-
over. Recent kregen zelfs veiligheidsagenten rake klappen 
wanneer ze wilden optreden”, zegt hij.

Werken met een vaste beveiligingsfirma
We willen bij elke fuif met een vaste – door de gemeen-
te geselecteerde – beveiligingsfirma werken. “Vanuit de 
gemeentelijke diensten en met inspraak van de jeugdraad, 
gaan we een beveiligingsfirma selecteren. Daarmee maken 
we duidelijke afspraken: dezelfde regels voor alle fuiven. Bij 
problemen moet de beveiligingsfirma een verslag opmaken”, 
zegt schepen De Rop. “We zijn ervan overtuigd dat we – 
door met een vaste firma te werken – ervoor zorgen dat 
gekende amokmakers extra geviseerd worden. Wanneer dat 
nodig is, kunnen zij zelfs geweerd worden.”
 

na interventie en een proces-verbaal van de politie een ver-
bod op fuiven opgelegd krijgen. Dat verbod geldt van een 
maand tot maximaal een jaar, voor alle fuiven die dat sys-
teem gebruiken. Ook buiten onze gemeente. De gegevens 
worden conform de privacyregels in het systeem bewaard. 
Bij de ingang van een fuif kan met tablets met een specifieke 
software heel snel de elektronische identiteitskaart van elke 
bezoeker gescand worden. Daarna verschijnt er een groen 
of een rood scherm. Rood wil uiteraard zeggen dat persoon 
geen toegang krijgt tot de ‘veilige fuifzone’.

Dat systeem zorgt er niet alleen voor dat amokmakers geen 
toegang krijgen, het werkt ook preventief. “Het systeem 
doet tegelijkertijd ook een eenvoudige leeftijdscontrole. Dat 
is handig om de kleur van de bandjes te bepalen waarmee 
je al dan niet alcohol kan kopen. Het kan ook helpen om 
het aantal aanwezigen te controleren. Dat is handig voor de 
organisatoren”, zegt Jellis Bollens.

“We willen de ‘veilige fuifzone’ zeker verder onderzoeken.  
Bij een positief advies willen we er in het najaar mee starten. 
De kosten blijven gelukkig vrij beperkt: we moeten alleen 
twee tablets en de software aankopen. We bekijken met de 
jeugdraad of daar vlot mee te werken valt. We willen geen 
lange wachtrijen creëren aan de ingang van onze fuiven”, 
besluit schepen Johan De Rop.

www.n-va.be/asse
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Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Theo Francken
Kamerlid

Katrien Houtmeyers
Kamerlid

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022


